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                                 Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas 
   
 
Datum: 19. 2. 2019         Številka: 032 0-2019/3 
  

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
 
3. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas, ki je potekala v torek, 19. 2. 2019 ob 18. uri v prostorih sejne sobe 
Občine Trnovska vas, Trnovska vas 42. 
 
Prisotni so bili: župan: Alojz Benko, podžupan: Alojz Fekonja, občinski svetniki: Andrej Arnuga, Drago Pukšič, Franc Tašner, 
Andreja Krajnc, Manfred Jakop, Tamara Trinkaus, predsednik NO Friderik Škamlec in predstavnik SOU občin v Spodnjem 
Podravju Dejan Zorec. 
Občinska uprava: direktor občinske uprave Jože Potrč.  
 
Ugotovitev sklepčnosti 
 
Župan Občine Trnovska vas je ugotovil, da je seja sklepčna, saj so bili prisotni vsi člani Občinskega sveta Občine Trnovska 
vas. 
 
Župan je predlagal naslednji 
 DNEVNI  RED: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas; 
2. Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2019; 
3. Obravnava osnutka Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju Občine Trnovska 

vas; 
4. Obravnava osnutka Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trnovska vas; 
5. Obravnava in sprejem Sklepa o višini grobnine in višini cene za uporabo mrliške vežice; 
6. Informacije o delu občine;  
7. Pobude in vprašanja. 
 
Župan Alojz Benko je predlagal, da se 3. in 4. točka dnevnega reda obravnavata kot 2. in 3. točka dnevnega reda, ker se je 
seji pridružil razlagalec teh dveh točk. točka Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2019 se 
obravnava kot 4. točka dnevnega reda. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je dnevni red s spremembo soglasno potrdil. 

 
Ad 1.) 

Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas 
 
Pregled zapisnika je podal župan Občine Trnovska vas Alojz Benko.  
 
Razprava: 
Andrej Arnuga je zanimalo zakaj ni osnutek Proračuna za leto 2019 objavljeni na spletni stani, ker po Statutu občine mora 
biti v javni obravnavi. Andreja Krajnc je povedala, da je na spletni strani občine poiskala osnutek Proračuna za leto 2019  in 
je objavljen pod rubriko javne objave. 
Andrej Arnuga je povedal, da bo na osnovi zapisnika, točke Ad 2., podal pisna vprašanja v zvezi s cesto JP Trnovska vas – 
Pihler. 
Andrej Arnuga je opozoril na sklepa št. 11 in 12. Sklepa nista pravilna, ker na seji nista bila izvoljena predsednika komisij. 
Župan je predlagal, da se sklepa ustrezno popravita. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je po razpravi zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas soglasno 
potrdil. 
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Ad 2.) 
Obravnava osnutka Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju  

Občine Trnovska vas 
 
Dejan Zorec je podal razlago osnutka Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju 
Občine Trnovska vas. 
 
V razpravi so sodelovali: Andrej Arnuga, Andreja Krajnc, Jože Potrč. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 1.: 
Občinski svet Občine Trnovska vas potrjuje osnutek Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na 
območju Občine Trnovska vas. Osnutek Odloka o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju 
Občine Trnovska vas preide v predlog. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je Sklep št. 1. soglasno potrdil. 
 
 

Ad 3.) 
Obravnava osnutka Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trnovska vas 

 
Dejan Zorec je podal razlago osnutka Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trnovska vas. 
 
V razpravi so sodelovali: Andreja Krajnc, Manfred Jakop, Franc Tašner. 

 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 2.: 
Občinski svet Občine Trnovska vas potrjuje osnutek Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trnovska vas. 
Osnutek Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trnovska vas preide v predlog. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je Sklep št. 2. soglasno potrdil. 
 
 
V nadaljevanju seje je Andrej Arnuga prosil za besedo, in sicer se je vrnil na zapisnik 2. redne seje, točka Ad. 6. dnevnega 
reda: Obravnava in sprejem Pravilnika o spremembah Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov drugih občinskih organov ter o povračilu stroškov v Občini 
Trnovska vas. 
Svetnik se je navezal na gradivo, ki ga je pripravila Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za 2. redno sejo. 
Razprava je tekla o imenovanju podžupana in o plači podžupana.  
Andrej Arnuga je po razpravi izpostavil oz. podal tri vprašanja v pisni oblik na katere želi, da se mu odgovori, in sicer: 

1. Kdaj se je spremenila sistematizacija delovnih mest organov Občine Trnovska vas in kdaj? 
2. Zakaj se v Občini Trnovska vas ne upošteva zakon o lokalni samoupravi? 
3. Kdaj je bila iz Statuta Občine Trnovska vas črtana 14. alineja 16. člena? 

Razpravi se je pridružil župan Alojz Benko. 
 
 

Ad 4.) 
Obravnava osnutka Odloka o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2019 

 
Župan je podal razlago osnutka Odloka o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2019. Podal je pregled splošnega dela 
prihodkov in posebnega dela odhodkov. 
 
Proračun za leto 2019 izkazuje naslednje: 

- Prihodki: 1.393.417,07 €, 
- Odhodki: 1.463.285,00 €, 
- Proračunski primanjkljaj: -69.867,73 €, 
- Zadolževanje: 53.339,00 €, 
- Odplačila dolga: 61.017,58 €. 
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V razpravi so sodelovali: vsi svetniki Občine Trnovska vas. 
 
Pri razlagi Poračuna za leto 2019 (posebni del – odhodki) je župan predlagal naslednje: 
1. Postavka Delovanje občinskega sveta se zaradi sprejetega novega Pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih 

občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov drugih občinskih organov ter o povračilu 
stroškov v Občini Trnovska vas poveča za 8.000,00 €. 

2. Postavka Nagradne podžupana se poveča za 2.000,00 €. 
3. Na predlog odbora za infrastrukturo se postavka Nakup opreme ta delovanje občinskih in javnih delavcev poveča za 

1.000,00 €. (nakup visokotlačni čistilec in varilnega aparata). 
4. Postavka JP Trnovska vas – novo stanovanjsko naselje se zmanjša za 4.000,00 €. 
5. Odpre se nova postavka Projektna dokumentacija za LC in JP v višini 4.000,00 €. 
6. Pri postavki Obujanje starih običajev panonske hiše (višini sredstev 92.279,72 €) in Življenje pod slamnato streho 

Simoničeve domačije (višina sredstev 98.279,72)  je potekala razprava in sicer so svetniki podali predloge in mnenja: 
Drago Pukšič je mnenja, da bo obnova stala preveč in se sprašuje, če občina lahko spelje takšno investicijo. Meni, da 
Simoničeva domačija ne bo prinašala dodane vrednosti. Pove, da bi bilo boljše, da za sredstva, ki so namenjena za obnovo 
občina kupi zemljišče od g. Rasto Kirna ali Mercatorjeve prostore. Franc Tašner se je pridružil mnenju Draga Pukšiča. Drago 
Pukšič je povedal, da je v občini še kar nekaj ljudi, ki nimajo urejene ceste. 
Župan je povedal, da je ena od možnosti tudi, da se odločba, ki je že na občini za sofinanciranje Simoničeve domačije vrne 
in se projekt ne izvede. 
Jože Potrč je povedal, ker je odločba na občini že več kot en mesec zato ima Ministrstvo za kmetijstvo pravico, da nam 
prepreči prijave na naslednje javne razpise. 
Manfred Jakop je povedal, da kot svetniki in domačini morajo skrbeti za kulturno dediščino. S sredstvi, ki jih bo občina prejela 
od ministrstva in s lastnim deležen se lahko popravi streha in postorijo dela, da ne bo domačija propadla. Ugotavlja, da se v 
teh letih ni kaj dosti vlagalo v kulturo. Je mnenja, da občina mora vlagati tudi v kulturo ne samo v infrastrukturo. Pove, da je 
takšne objekte potrebno vzdrževati in jih pustiti za naslednje rodove. 
Alojz Fekonja je povedal, da občina nima kulturnih znamenitosti in objektov kot jih imajo druge občine imamo pa Simoničevo 
domačijo. 
Andrej Arnuga je povedal, da se strinja s projektom, vendar je mnenja, da bi se danes morala vedeti že končna vrednost 
investicije.  
Jože Potrč je povedal, da se končna vrednost investicije ne ve, ker so lahko cene po javnem naročilu drugačne, kot so  
predvidene v projektantskem popisu del. Pove, da se javno naročilo lahko izvede po prejeti odločbi. 
Andrejo Krajnc je zanimala višina investicije.  
7. Župan je povedal, da se je odprla postavka Energetska prenova šole v višini 29.852,88 €, vendar še ta postavka ni 

dokončna, zaradi določenih nejasnosti, postavka mora biti nižja. 
 
V nadaljevanju seje je župan povedal, da je Rasto Kirn pripravljen prodati zemljišče v višini 81.600,00 €. Dogovorili so se za 
terminski plan, in sicer se kupnina nakaže do 31. 5. 2019. Tudi vse ostale stroške plača občina. 
V primeru, da se gre v nakup zemljišča je župana zanimalo mnenje svetnikov ali si občina najeme kredit ali se sredstva 
poiščejo v okviru proračuna. 
Andreja Krajnc je povedala, da se sredstva za nakup zemljišča poiščejo znotraj proračuna. Predlagala je, da se v tabelarnem 
delu poračuna umesti rubrika indeksi 2018/2019. 
Drago Pukšič pove, da še je vedno istega mnenja, da se kupi zemljišče od Rasto Kirna in prostori Mercatorja. Ni pa, da se 
izvede investicija Simoničeve domačije. 
Svetniki so se po razpravi soglasno strinjali, da se sredstva za nakup zemljišča Rasto Kirna poiščejo v Proračunu Občine 
Trnovska vas za leto 2019. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
Sklep št. 3 
Občinski svet Občine Trnovska vas potrjuje osnutek Odloka o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2019. Osnutek Odloka 
o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2019 preide v predlog. 
 
Občinski svet Občine Trnovska vas je Sklep št. 3 soglasno potrdil. 
 

 
Ad 5.) 

Obravnava in sprejem Sklepa o višini grobnine in višini cene za uporabo mrliške vežice 
 
Občinski svet se je strinjal, da se ta  točka dnevnega reda obravnava na naslednji seji. 
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Ad 6.) 

Informacije o delu občine 
 
Ni bilo razprave! 
 

Ad 7.) 
Pobude in vprašanja 

 
1. Alojz Fekonja je dal pobudo glede reza trte na Simoničevi domačiji. Svetniki so se strinjali, da se na Simoničevi 

domačijo dobijo v ponedeljek, 28. 2. 2019 ob 16. ur. 
 

2. Predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Trnovska vas Alojz Fekonja je podal pobudo 
člana Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Trnovska vas Andreja Arnuga, da se ga razreši iz 
mesta člana SPVCP.  

Občinski svet se je s predlaganim strinjal. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Trnovska bo imel sedaj 
pet članov. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji  
 
Sklep št. 4 
Občinski svet Občine Trnovska vas je razrešil Andreja Arnuga iz mesta člana Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v Občini Trnovska vas. 
 
Po razpravi je občinski svet Občine Trnovska vas Sklep št.4 soglasno potrdil. 
 
Seja je bila zaključena ob 21. uri. 
 
 
3. redna seja Občinskega sveta Občine Trnovska vas se je snemala. Zvočni zapis seje se bo hranil v sejnem dosjeju 
skupaj z zapisnikom in gradivom s seje do potrditve tega zapisnika. 
 
 
 
 
Zapisala:                                          Župan Občine Trnovska vas: 
Klavdija ARNUGA              Alojz BENKO 
         


